
ICCI 2014'DE RÜZGAR MAVI SALONA SIĞMADI 

Oturum Başkanlığını, TÜREB Yönetim Kurulu Başkanı, Mustafa Serdar ATASEVEN'in yapmış 

olduğu, Türkiye'de Rüzgar Sektörünün Geleceği ve Yeni RES Başvuruları konulu, TÜREB Özel 

Oturumu Mavi Salonda 

gerçekleşti ve ilgi oldukça 

yoğundu. İlk konuşmacımız, 

TEİAŞ Genel Müdür 

Yardımcısı, Sayın İbrahim 

BALANUYE ,2007'den bugüne 

kadar olan gelişmeleri ve 

gelecekte neler olacağından 

bahsetti. Sayın Balanuye, 

sunumunda çeşitli 

istatistikleri kullanarak 

2007'den bu yana rüzgar 

alanında Türkiye'nin çok yol 

katettiğini tüm katılımcılara 

gösterdi.  

İkinci konuşmacımız, Demirer Holding Yönetim Kurulu Başkanı, Erol DEMİRER'di. Sayın Erol 

Demirer, 2006'da bu sektöre girdiğinde, o zamanlarda  bu sektörün daha kimse tarafından 

bilinmediğini, finansman sağlanması için beş yıl beklediğini ama artık böyle sorunların 

ortadan kalktığını dile getirdi. Ayrıca, artık yerli yabancı tüm finansçıların Türkiye'de ki rüzgar 

potansiyeline güvendiklerini 

ve desteklediklerini belirtti. 

Sayın Demirer, 2 Mayıs 

Sendromunda belirli bir 

aşamaya gelememiş 

projelerin iptal olması 

konusuna değindi ve umutla 

bu sürecin olumlu bir sonuca 

bağlanacağını beklediklerini 

söyledi. 2023 hedefleri 

açısından bakıldığında 

süreçlerin daha süratli olması 

gerektiğini, bu durumda 

hedefimize ulaşabileceğimizi 

de belirtti.   

 



Bir diğer konuşmacımız, Arı-Es Genel Müdürü Sayın Ebru ARICI ise izin süreçlerinde ciddi 

anlamda mücadele ettiklerini söyledi.  

Ardından, proje geliştirme 

sürecini en ince ayrıntılarıyla 

anlatan Ebru Hanım, 

sunumunda, katılımcıları bu 

süreçte en çok nelere dikkat 

etmesi gerektikleri konusunda 

önemli bilgiler verdi. Bunların 

yanı sıra, projelerin gelişimi için, 

net akış tablosu üzerinde 

çalıştıklarını ve TÜREB Enerji 

Mevzuatı Komisyonu ile birlikte 

RES izin süreçleri konusunda 

çalışma yürüttüklerini belirtti. 

Son konuşmacımız TSKB Proje Finansmanı Müdürü, Meltem GÜLSOY, ilk başlarda ne şekilde 

yenilenebilir enerjinin finanse edileceğinin bilinmediğini ve yatırımcılarla birlikte bunun 

öğrenildiğini anlattı. Meltem Hanım, finans konusu hakkında, önce teknik fizibilite yapıldığını, 

minimum bir yıllık rüzgar ölçümü istediklerini ve bunlar üzerine kendilerinin hazırladığı 

rapordan inceleyerek kapasite oluşturduklarını belirtti. Kısaca finans konusunda nelerin 

kontrol edilip, nelere dikkat edilmesi gerektiğini anlatan Meltem Hanım, redevansın bugün 

için de gelecek için de ne kadar önemli olduğunu söyledi.  

Konuşmacılarımızın ardından Oturum Başkanı, Yönetim Kurulu Başkanımız Sayın Mustafa 

Serdar ATASEVEN konuşmacılara ve katılımcılara teşekkürlerini sundu ve oturum kapanışını 

yaptı.  

Tüm katılımcılara göstermiş oldukları ilgiden dolayı TÜREB olarak çok teşekkür ederiz. 


